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Αθήνα, 25 Οκτωβρίου 2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Υπό κατάρρευση το Γ. Ν. Άρτας» 
 
Επανειλημμένα έχουμε φέρει το θέμα της (δυσ-) λειτουργίας του Νοσοκομείου Άρτας στη Βουλή. 

Δυστυχώς, όμως, το Υπουργείο Υγείας κωφεύει. Κι αυτό για ένα Νοσοκομείο που εξυπηρετεί 

όχι μόνο την Άρτα αλλά και την Πρέβεζα, την Αιτωλοακαρνανία και την Λευκάδα και εφημερεύει 

καθημερινά. 

Τελευταία εξέλιξη είναι η περίπτωση της Παθολογικής Άρτας που έρχεται να προστεθεί στη 

γενικότερη εικόνα κατάρρευσης των παθολογικών κλινικών του Ε.Σ.Υ. και οδεύει ολοταχώς στο 

δρόμο της ΜΕΘ Άρτας, η οποία τον περασμένο Αύγουστο, ελλείψει γιατρών, έκλεισε για πάνω 

από 1 μήνα! 

Σε σχέση με την Παθολογική Άρτας: σύμφωνα με την ανακοίνωση του Συλλόγου Εργαζομένων 

σήμερα υπηρετούν τέσσερις παθολόγοι στις οκτώ οργανικές θέσεις.  

Όμως το ζήτημα δεν εξαντλείται στην κάλυψη των οργανικών θέσεων, αφού αυτές αντιστοιχούν 

στο ήμισυ των κλινών, τις οποίες καλείται να καλύψει η Παθολογική Κλινική.  

Συγκεκριμένα, οι γιατροί της Παθολογικής καλούνται να καλύψουν από 50 έως 70 

νοσηλευόμενους ασθενείς. Ταυτόχρονα, εξυπηρετούν το Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών του 

νοσοκομείου που εφημερεύει καθημερινά και στο οποίο προσέρχονται 60 έως 100 ασθενείς. 

Κάποιοι από τους ασθενείς αυτούς πάσχουν από covid-19 και η περίπτωσή τους μπορεί να 

χρήζει και νοσηλείας. 

Δεν υπάρχει κανένας ειδικευόμενος ιατρός και οι εναπομείναντες ειδικευμένοι καλούνται να 

εφημερεύουν 48 ώρες 10 φορές το μήνα, χωρίς ρεπό και χωρίς υποστήριξη αξονικού, ελλείψει 

γιατρών, για να καλύψουν τόσο την κλινική όσο και το τμήμα επειγόντων περιστατικών. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Οι συνθήκες που επικρατούν στο Γ. Ν. Άρτας είναι τέτοιες που οδήγησαν στην παραίτηση των 

Διευθυντών της Παθολογικής αλλά και της Χειρουργικής Κλινικής. Το Νοσοκομείο καταρρέει, 

δεν υπάρχει νευροχειρουργός αλλά ούτε και προσωπικό για τα περιστατικά με ανάγκη 

διακομιδής, όπως για παράδειγμα συνέβη μόλις εχθές, 23.10.2024, με περιστατικό τροχαίου 

ατυχήματος, όπου υπήρχε ανάγκη άμεσης διακομιδής σε άλλο νοσοκομείο. 

Εν προκειμένω, δεν πλήττεται απλά το δικαίωμα στη δημόσια και δωρεάν παροχή υπηρεσιών 

υγείας. Δεν εξασφαλίζεται η υγειονομική κάλυψη του πληθυσμού με κίνδυνο ζωής για τους 

ασθενείς. Ταυτόχρονα, το δικαίωμα σε ασφαλείς και αξιοπρεπείς συνθήκες εργασίας των 

εργαζομένων στο Γ. Ν. Άρτας έχει καταστεί προ πολλού κενό γράμμα. 

Με βάση τα ανωτέρω, 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός  

Σε ποιες ενέργειες θα προβεί για την άμεση κάλυψη των αναγκών του Γ. Ν. Άρτας, για την 

εξασφάλιση της υγειονομικής κάλυψης του πληθυσμού αλλά και για να καταστούν 

ασφαλείς και αξιοπρεπείς οι συνθήκες εργασίας των εργαζομένων στο Γ. Ν. Άρτας;  

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Γεροβασίλη Όλγα 

 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

 

 

Αποστολάκης Ευάγγελος 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Γαβρήλος Γιώργος 
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Γιαννούλης Χρήστος 

 

Κεδίκογλου Συμεών 

 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μπάρκας Κώστας 

 

Πούλου Γιώτα 

 




